
ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog vijeca Pudkog otvorenog uiilista Pore6, odrzane 29. studenoga 2022.
godine, s pocetkom u 14 sati u uredu ravnateljice.

Sjednici su nazo6ni:
1 . Azeglio Picco, predsjednik
2. Aliee Prhat,6lan
3. Kristina Pilato, 6lan
4. lvan Herak, dlan
5. SnjeZana Radeti6, ravnateljica
6. Vesna Tripar, zapisnidar

Opravdano odsutna gda Silvia Milohanic.
Predsjednik Upravnog vijeia gosp. Azeglio Picco otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne,
utvrdio kvorum i predlo2io sljede6i

Dnevni red

1. Verifikacija Zapisnika sjednice Upravnog vije6a odriane 9.11.2022.
2. Dono5enje Odluke o izmjeni cjenika Pudkog otvorenog udiliSta Pored

ulaskom u sustav PDV-a.
3rftazno-

Ad 1.) Predsjednik Upravnog vrjeca konstatrrao je da je Zapisnik sa sjednice Upravnog
vijeca odr2ane 9.11.2022.9odine dostavljen u privitku poziva, te moli prisutne da iznesu
eventualne pllmjedbe ili pri.iedloge na zapisnik.
Primjedbi ili prijedloga nije bilo, tako da se donosi slijede6i::-- :_:-.

Zaklju6ak

Zapisnik sa sjednice Upravnog vileia odr2ane 9. studenoga 2022. godine se verificira
0ednoglasno).

Ad 2.) Voditellica ra6unovodstva, gda Kristina Pilato obrazloZila je zahtjev za izmjenu cjenika
Pudkog otvorenog u6ili5ta Pored ulaskom u sustav PDV-a
Udiliste je u tekuioj godini ostvarilo prihod za obavljene usluge u iznosu od 300.000 kuna te
time pre5lo zakonom propisani prag za ulazak u sustav PDV-a (danom 1 .11.2o22.godine, a
prema Zakonu o porezu na dodanu vrijednost 61. 90, obavezni smo u6i u sustav PDV-a).
Zahllev za ulazak u sustav PDV-a po sili zakona predali smo 15.11.2022.9odine, te je isti
prihvacen od strane Porezne uprave Pored.
Time u svezi, voditeljica je predloZila da se cijene usluga Pudkog otvorenog udili5ta Pore6, a
koje su utvrdene cjenikom dana 15.2.2019.9odine, uvecaju za zakonski odrealenu stopu
PDV-a, te da se za dosada5nje sklopljene ugovore o zakupu poslovnih prostora iznos uveca
za stopu PDV-a.
Primjena PDV-a stupa na snagu 1.11 .2022. godine.
Primjena PDV-a ne odnosi se na verificirane te6ajeve obrazovanja, kino ulaznice, i kazali5ne
ulaznice.
Nakon kra6e rasprave Vijece je jednoglasno donijelo

Odluku

Cijene usluga Pudkog otvorenog u6ili5ta Pored, a koje su utvrdene cjenikom dana
15.2.2019. godine, uve6aju se za zakonski odredenu stopu PDV-a, te da se za dosada5nje
sklopljene ugovore o zakupu poslovnih prostora iznos uve6a za stopu PDV-a.
Primjena PDV-a stupa na snagu 1.11.2022. godine.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.



Primjena PDV-a ne odnosi se na verificirane tedajeve obrazovanja, kino ulaznice, i kazaliSne
ulaznice.

Ad 6) Razno
Ravnateljica je izvUestila dlanove Vije6a:

a) Proveden je postupak jednostavne nabave za sanaciju hidranta i nakon odabira
najpovoljnijeg ponuditelja i sklapanja ugovora 29.11.2022. zapodinje se s radovima
na sanaciji vanjskog hidranta.

b) Ravnateljica je izvijestila dlanove V|eca da je sukladno zakljudku pro5le sjednice
vezano uz djelatnice radunovodstva U6ili5ta koje obavljaju poslove voclenja
radunovodstvenog poslovanja za Muzei i Knji2nicu ikori5tenje servera u vlasni5tvu
POUP-a, poslala mail svim ravnateljicama o potrebi rjeiavanja istog. Odrzan je sastanak
s ravnateljicom Muzeja i KnjiZnice.

Vijece je primilo informacije na znanje

Zapisni6ar
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Sjednica je zavrSila u 14.30.
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